
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z18394 

Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over de normering van pyrazol in de Maas en Rijn (ingezonden 7 oktober 
2015). 

Vraag 1
Kunt u duidelijk toelichten hoe men tot de verhoging van de toegestane 
concentratie pyrazol van 1 microgram per liter naar 15 microgram per liter is 
gekomen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het tijdelijk verhogen van de grenswaarde pyrazol een 
verkeerd signaal afgeeft, nu bedrijven hierdoor niet gedwongen worden zo 
snel mogelijk orde op zaken te stellen? 

Vraag 3
Zijn er consequenties voor het bedrijf Sitech, nu blijkt dat er nog steeds 
sprake is van pyrazollozing? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Op welke wijze wordt de komende twee jaar teruggegaan naar een concentra-
tie van 1 microgram per liter? Welke gevolgen heeft het wanneer deze 
concentratie na twee jaar nog niet terug op niveau is? 

Vraag 5
Klopt het dat Duitsland veel minder strenge regels hanteert, waardoor de 
toegestane concentratie van pyrazol daar velen malen hoger ligt dan in 
Nederland? Op welke (overige) punten komen de normen voor de waterkwali-
teit in het stroomgebied van Rijn en Maas niet overeen? 

Vraag 6
Bent u bereid om in Europees verband een striktere normering van pyrazol te 
bepleiten?

1 In aanvulling op eerdere vragen van het lid Smaling (SP) (Aanhangsel Handelingen, verga-
derjaar 2014–2015, nr. 3190) en van het lid Jacobi (PvdA) (Aanhangsel Handelingen, verga-
derjaar 2015–2016, nr. 140)
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